

CV of HO Chi Ming Mathew

| | |
|---|---|
| Personal Ho Chi Ming, Mathew Family & General Mediator, Relationship & Family Therapist, Solicitor. Counsellor and Mediator at St. John's Cathedral Counselling Service, Consultant at Messrs. Michael Cheuk, Wong & Kee Fluent in Cantonese, Mandarin and English | Contact St. John's Cathedral Counselling Service 7/F, Wings Building, 110-116 Queens Road Central, Across Central Market, Central, Hong Kong Email: mediationcentre@hkfws.org.hk |
|---|---|

Dispute Resolution Training

- Family Mediation Course, School of Continuing and Professional Studies, the Chinese University of Hong Kong 2009
- Basic & Advance Family Mediation Training, HK Academy of Law 2009
- CEDR Accredited Mediator 2010
- Accredited Family Mediator 2010, Hong Kong International Arbitration Centre

Career

1977-1981 - LL.B. & PCLL University of Hong Kong

1981-1989 - Solicitor at Messrs. Woo, Kwan, Lee & Lo, solicitors

1989-1990 - Project Manager at E.I.E. International Development Limited, a international property and hotel development and investment business

1990-1992 - In-house counsel at Hutchison Telecommunications Ltd in the telecommunications investment and operations business

1992-now - Partner, then Consultant at Messrs. Michael Cheuk, Wong & Kee, solicitors

2010-now - Family Mediator at Hong Kong Family Welfare Society, General Mediator at CEDR

2016-now – Counsellor, Relationship and Family Therapist at St. John's Cathedral Counselling Service

Other Relevant Experience

- Experienced in general and family mediation, family law, civil litigation, business law, commercial and business structures, mergers and acquisitions, company secretary, bookkeeping & accounts, tax, landlord and tenant, property construction, development and investment, hotel development, investment and operations, logistics, intellectual property, information technology.
- Conducted Family Mediation Cases for 36 occasions
- Coached in Family Mediation Training Courses organized by Hong Kong Academy of Law, the Hong Kong Family Welfare Society, Centre for Effective Dispute Resolution, Asia Pacific and University of Hong Kong, SPACE.
- 1990-2017: Honorary Legal Adviser & Executive Committee member of the HK Boys' and Girls' Clubs Association
- 2007-2011: Chairman of the Appeal Tribunal Panel (Buildings)
- 2010: Completed "Certificate Course in Family Therapy" at Family Institute of the University of Hong Kong
- 1994-2010: Member of the Solicitors Disciplinary Tribunal Panel
- 1997-2000: Member of the Appeal Panel (Housing)
- 1997-2000: Member then Deputy Chairman, Board of Review (Inland Revenue Ordinance)
- 1996-1997: Member of the Fishermen Claims Appeal Board
- 2015: Master of Arts in Social Work (Family Centred Practice & Family Therapy, Deans List, Hong Kong Polytechnic University)

簡歷

姓名:何志明先生

認可家事及綜合調解員，關係及家庭治療師及香港律師

現職機構: 聖約翰座堂輔導服務及卓黃紀律事務所

能使用粵語,普通話及英語

聯絡:

聖約翰座堂輔導服務
中環皇后大道中 110-116 號
永恆大廈 7 樓 (中環街市對面)

<https://mediationhk.org>

電郵地址: info@sjcshk.com 或
mathew@sjchk.com

調解訓練

- 2009 於香港中文大學校外進修學院修讀家事調解課程
- 2009 於香港法律專業學會修讀基本及高級家事調解培訓
- 2010 獲英國有效爭議解決中心委任為認可調解員
- 2010 獲香港國際仲裁中心委任為認可家事調解員

工作資歷

- 於香港大學修讀法學學士與法學專業證書
- 於胡關李羅律師行先為助理律師,其後成為合夥人
- 曾為E.I.E.國際發展有限公司在物業與酒店發展及投資業務項目經理
- 曾在和記電訊有限公司的電信投資和運營業務擔任內部律師
- 1992至現在 於卓黃紀律事務所先為合夥人,其後為法律顧問
- 2010至現在 於香港家庭福利會家事調解員調解員及CEDR太平洋中心調解員
- 2016至現在 於聖約翰座堂輔導服務輔導員、關係及家庭治療師

相關經驗

- 一般及家庭調解、家事法、民事訴訟、商業法，商業和企業結構、兼併及收購、公司秘書、理帳和會計、稅務、業主與租客、物業建設、發展與投資、酒店發展、投資與經營、物流、知識產權、信息技術
- 曾處理超過 36 宗家事調解個案
- 為香港律師會及香港家庭福利會認可的家事調解課程作指導
- 1990 至 2017 - 香港小童群益會協會名譽法律顧問及執行委員會委員
- 2007 至 2011 - 上訴審裁小組(建築物)主席
- 2010 於香港大學家庭研究所完成“家庭治療證書課程”
- 1994 至 2010 - 律師紀律審裁組成員
- 1997 至 2000 - 上訴委員會(房屋)成員
- 1997 至 2000 - 稅務上訴委員會 會員，其後成為副主席
- 1996 至 1997 - 漁民索償上訴委員會
- 2015 香港理工大學 社會工作文學碩士(家庭本位實務及家庭治療) 院長嘉許名單